
 

 

 

Referat fra bestyrelsesmødet d.10.decemer 2024 

Mødedeltagere: Søren N, Gorm, Lars, Torben Peter, Christian og Erik. 

Herudover deltog:      Havnefogeden. 

Suppleanter:               Martin og Morten  

Afbud:   John 

 

Formanden. 

• Erik, Anders og Søren deltog i Flids efterårsseminar sidst i november. I forbindelse med seminaret 

var der arrangeret en leverandørmesse henvendt til havnerelateret personale og 

bestyrelsesmedlemmer. 

Vi koncentrerede os mest om kraner. Vi fik et godt indblik i, hvad der skal til rent fundamentmæssig 

når vi en gang skal have etableret kraner i lystbådehavn regi. 

Anders deltog desuden i kursus om brand, førstehjælp og redning af personer op fra havnebassinet, 

• Bestyrelsen har inviteret OK´s byråd på besøg for at vi kan vise de fremskridt der er sket i havnen. 

Vi ønsker at byrådet stadig har fokus på hvad HL gør for Odder kommune. 

Mødet bliver holdt tirsdag d.21.januar 2025. 

 

Havnefogeden 

• Forlængelsen af broen ved Færgebyen, rundt i svajebassinet er snart færdig. 

• Petanquebanen er ved at blive renoveret. 

 

 

Saunaklubben 
 

• Der er intet nyt om saunaklubben. 
. 

 
 

 

NB:  Næste møde afholdes tirsdag d.21.januar 2025 kl.17.00. 

 

Ref. Erik Pedersen 


